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Van de voorzitter…       Gerrit van der Meer 

 
2022, dat wordt een jaar! De Partij van de Arbeid wordt in Teylingen zo groot, dat zelfs de VVD bij de 

collegevorming niet meer om ons heen kan. We krijgen zoveel invloed, dat het college- en 

raadsprogramma sterke gelijkenis gaat vertonen met ons verkiezingsprogramma. De jeugdzorg gaat naar 

een hoger plan, waarbij het écht gaat om de jongeren en de gezinnen en niet om regels en cijfers. Dat 

beleid staat direct in verband met betere schuldhulpverlening en ondersteuning aan mensen die in 

armoede leven. Ondersteuning bij laaggeletterdheid hoort daar als vanzelfsprekend bij. We maken een 

begin met goed wonen voor alle inkomensgroepen en ook voor arbeidsmigranten en vluchtelingen. We 

maken serieus werk van de energietransitie en het klimaatbeleid en lopen daarmee in de regio voorop. 

We laten zien dat duurzaamheid ook sociale aspecten heeft. Fairtrade is niet alleen iets wat erbij hoort, 

maar ook een onderwerp om serieus aan te werken. En, zeker niet in de laatste plaats, we maken waar 

dat de gemeente er is voor de inwoners, door op alle beleidsaspecten met hen te overleggen en de 

effecten voor hen zwaar te laten meewegen in de besluitvorming. 

 

2022, dat wordt een jaar! De VVD blijft de grootste, de samenstelling van de coalitie blijft ongewijzigd 

en de PvdA blijft in de oppositie. Ook samen met Groen Links kunnen we nauwelijks een vuist maken, 

omdat Teylingen steeds weer wordt geleid door economische belangen. Ondersteuning aan onze 

bewoners wordt eerst langs de lat van rechtmatigheid, betaalbaarheid en haalbaarheid gelegd, en pas 

daarna afgewogen tegen de belangen van de Teylingers. Jongeren met problemen kennen we vooral van 

de wachtlijsten. Mooi en comfortabel wonen is weggelegd voor mensen die daar veel voor kunnen 

betalen. Ons klimaat- en duurzaamheidsbeleid is braaf volgend. Fairtrade gemeente zijn we voor de 

bühne. Na overleg met onze bewoners gaan we gewoon verder met wat we al hadden bedacht. 

 

2022, wat voor jaar wordt dat? De keuze is op 16 maart aan de kiezers. Je zou aan de hand van de twee 

bovenstaande scenario’s toch denken dat die keuze gemakkelijk is, maar het is een illusie om te denken 

dat het winnen van de verkiezingen gemakkelijk zal zijn. Daar moeten we met al onze leden hard aan 

werken, en dat is dus precies wat we gaan doen. Jullie doen natuurlijk allemaal mee! 

2022 wordt voor jullie allemaal een jaar met een goede gezondheid en veel persoonlijk geluk. En 

hopelijk met het einde van de crisis die nu al twee jaar zo bepalend is voor hoe we leven en werken. Dat 

wens ik jullie van harte toe. 
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Van de lijsttrekker…        Paul Witteman 

 
Afgelopen ledenvergadering is het verkiezingsprogramma en de kandidatenlijst vastgesteld. Daarna zijn 

de activiteiten voor de campagne intensiever geworden. Foto’s zijn gemaakt, website is opgezet en 

bijgewerkt, posters en flyers zijn gemaakt en Remco is druk bezig hoe we de laatste week doorkomen. 

Flyeren op straat, debat hier en daar. Alles om te zorgen dat zoveel mogelijk mensen komen stemmen en 

natuurlijk bij voorkeur op ons.  

 

Onze kandidatenlijst: 

 

1.   Paul Witteman 

2.   Sandra Groenendal 

3.   Elsbeth Koek 

4.   Thomas Becker 

5.   Mike Mark 

6.   Remco Huisman 

7.   Gerrit van der Meer 

8.   Rudo Scholte 

9.   Amber Brandhorst 

10. Laura Veerman 

11. Goukje Siebers 

12. Gerrit Slingerland 

13. Jan Kuipers 

14. Joost van Doesburg 

 

 

 
We zullen in de campagne duidelijk moeten maken waar we voor staan. Vertaald naar concrete zaken 

die inwoner in Sassenheim, Voorhout en Warmond aanspreken.  

 

 Betaalbaar wonen door in Nieuw Boekhorst voldoende betaalbare koopwoningen te bouwen en 

eindelijk eens beginnen met bouwen op locatie Langeveld. 

 

 Zorg voor iedereen zonder lange wachtlijsten. Voor iedereen toegankelijk en prioriteit voor 

kinderen met complexe zorg.  

 

 Niet meer weglopen voor duurzaamheid. Teylingen kan niet wegduiken maar moet eigen 

verantwoordelijkheid nemen. Bijvoorbeeld door alle sociale huurwoningen te isoleren. 

 

 Iedereen telt mee! Mensen gaan boven regels. Dit betekent dat iedereen wordt geholpen bij een 

vraag of probleem. Niet verschuilen achter regels maar initiatief nemen om oplossingen te 

zoeken. 
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 Teylingen moet leefbaar blijven. Voetganger en fietsers krijgen voorrang, minder overlast van 

verkeer en vliegtuigen en leven in een groen en veilig dorp. 

 

Begin februari gaan we de laatste 6 weken in. In deze 6 weken moeten we zoveel mogelijk zichtbaar 

zijn in onze rode jassen. In de campagne hebben we iedereen nodig. Via de mail houden we jullie op de 

hoogte hoe en waar je deel kan nemen. Ik hoop dat ik op jullie kan rekenen. 

 

 

Doe mee! Op naar 3 zetels! 

 

teylingen.pvda.nl 

 
 

 
 

 

Van de campagnecoördinator ….       Remco Huisman 

 
Een gewaagde veronderstelling. 
Nog steeds leven we onder het regiem van de corona maatregelen. Hoe lang nog? Een vraag die zowat 

alle Nederlanders bezighoudt. Begrijpelijk, maar er zijn nog zoveel vragen die momenteel ook de 

aandacht vragen.  

 

Wat vindt de lezer eigenlijk van de groep niet-gevaccineerden? En in het bijzonder de Nederlanders van 

deze groep die zich niet schreeuwend of gewelddadig opstellen. Dat is een kleine 15% van de bevolking 

boven de 18 jaar of zo’n kleine 32% van alle Nederlanders. Zij werden door het vorige kabinet weggezet 

als onverantwoordelijken. Merkwaardig als je bedenkt dat zij volgens de grondwet gewoon in hun recht 

staan. Welke argumenten hebben we eigenlijk om deze groep mensen zo weg te zetten? Ze bezetten te 

https://teylingen.pvda.nl/
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veel bedden in het ziekenhuis zodat het systeem van zorg via ziekenhuizen, verpleeghuizen en thuiszorg 

ontwricht wordt. Mensen met andere dringende ziekteproblemen kunnen dan niet meer allemaal direct 

worden geholpen.  

 

We weten dat al decennialang bezuinigd wordt op het zorgsysteem omdat de kosten gierend uit de bocht 

vliegen. Ieder Nederlander wordt daarmee geconfronteerd. Denk maar aan de jaarlijkse discussie over 

de vergrijzing, de eigen risico of eigen bijdrage van de zorgpremie. In deze discussie zijn op de 

achtergrond de verzekeraars nadrukkelijk aanwezig. Ook hun argumenten om in de uitvoering flink te 

bezuinigen om de zorg betaalbaar te houden hebben zo hun gevolgen gehad. Het sluiten van 

ziekenhuizen, rationaliseren van specialistische zorg, onderbetaling van zorgmedewerkers en te veel 

vragen aan administratieve controle hebben het zorgsysteem ontwricht. Ook kan je van tevoren 

bedenken dat zulke bezuinigingen een fase later tot meer zorgvraag leiden. De vraag werpt zich dan ook 

op: ligt dit aan de ongevaccineerden of deugde het systeem niet.  

 

Een jongste voorbeeld is het voornemen om de hartoperaties bij baby’s te rationaliseren. Dat betekent 

dat 70 jaar kennis en kunde van het LUMC en het AMC te loor gaan. Volgens de vorige en huidige 

minister van gezondheid is dit economisch en specialistisch verantwoord. Maar iedereen kan van 

tevoren bedenken dat centraliseren van dit soort specialistische zorg uiteindelijk meer gaat kosten. Het is 

dus weer het korte termijn denken wat zo rondwaart in politiek Den Haag. Vooral het liberale denken 

werkt zowel als oorzaak als oplossend op termijn kosten verhogend. De zorg blijft zo het waterputje van 

de politiek? 

 

Mijn stelling is dat een gezonde samenleving altijd goedkoper is dan een ongezonde samenleving. Het 

huidige economisch handelen brengt bijvoorbeeld met zich mee dat wij in Nederland de meest 

ongezonde lucht dagelijks inademen! Maar dat is nog niet tot het algemeen bewustzijn doorgedrongen. 

De covidpandemie heeft gewoon aangetoond dat ons zorgsysteem niet op orde is en via een tweedeling 

een schuldige aanwijzen is gewoonweg verwerpelijk!  

 

Met een gezonde samenleving doel ik op fysieke-, mentale-, geestelijk-, sociale-, economische-, 

veiligheids-, en omgevingsgezondheid. Een gewaagd vooronderstelling zou kunnen zijn: als we nou 

eens beginnen met de groep Nederlanders van 0-23 jaar te onderwerpen aan deze gezondheidscriteria 

dan zouden we na drie generaties het uiteindelijke doel kunnen bereiken van een gezonde samenleving. 

Een bijkomstig gevolg zou dan ook kunnen zijn dat de economie weer ondergeschikt is aan de burger in 

plaats van omgekeerd. 

 

Ik ga er dan ook vanuit dat deze veronderstelling niet omarmd wordt door democratisch liberaal 

Nederland, zeg maar de oude en nieuwe coalitie in Den Haag. Een totaal andere denktrant brengt met 

zich mee dat de overheid zo klein mogelijk moet zijn en dat de burger zelfvoorzienend. Vandaar dat de 

Groningers klap op klap te verduren krijgen. Duitsland afkopen komt niet ‘im frage’, maar wel de 

Amerikaanse eigenaar van de pas gesloten kolencentrale weelderig afkopen. Alsof deze kolencentrale 

geen schade heeft veroorzaakt aan onze leefomgeving. Dat moet de burger dan maar betalen! De 

achterbannen van de coalitiepartijen vinden dit wel correct. Net zoals zij de plannen om de AOW los te 

koppelen van het minimumloon prima vinden. Jong en oud zijn immers niet productief, dus kunnen zij 

met nog minder toe. 

Om onder ander deze redenen ben ik blij tot de sociaaldemocratische familie te behoren. En ik roep 

ieder Teylinger op om met de PvdA mee te doen! 
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